
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2013-08-27, § 7 

 

 Tid Tisdagen den 27 augusti 2013 kl 17.00- 17.15 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Tisdagen den 27 augusti 2013 

 
 

 

 

Madeleine Sjöstedt   Jakop Dalunde 

  

Närvarande  
 

Beslutande ledamöter: 

 Madeleine Sjöstedt (FP) ordförande  

Jakop Dalunde (MP) vice ordförande 

 

Peter Jönsson (M) 

Anna Cederschiöld (M)  

Sonny Österman (M) 

Mikael Eskman (M) 

Olof Hermansson Wallentin (FP) 

Bengt Sandberg (S) 

Sonja Pagrotsky (S) 

Ewa Larsson (MP) 

Sebastian Wiklund (V) 

 
Tjänstgörande ersättare: 

Petter Krönmark (M) för Elisabeth Svensson (C) 

 Ersättare: 

Johan Möller (M) 

Tom Hedrup (M) 

Katja Hessle (M) 

Dani Amso (M) 

Karin Callerud Blomstrand (M) 

André Nilsson (FP)  § 11-13 

Martin Engman (S) 

Emilia Bjuggren (S) 

Daniel Almgren (MP) 

Torkel Tigerschiöld (MP) 

Maria Öhman (V) 

 
Tjänstemän 

 Förvaltningschefen Juan Copovi-Mena, Anna Wahlström, Carina Jonsson, Christine 

Oljelund, Daniel Öhman, Eva Olofsson, Jenny Rydåker, och Pontus Werlinder.  

Borgarrådssekreteraren Jonas Uebel och biträdande borgarrådssekreteraren Erica 

Närlinge. Personalföreträdaren Birgitta Andersson, Rolf Bodin och Reza Etemad 

närvarade §§ 1-9 samt §§ 11-13 

 



  

 
 § 7 

Förlängning av Spårväg City från Kungsträdgården till Sergels torg/ 
T-centralen. Svar på remiss  
Dnr 1.6-285/2013 
 
Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt kontorens gemensamma förslag: 

1 Fastighetsnämnden beslutar att godkänna kontorens gemensamma 

 tjänsteutlåtande som svar på remissen. 

2 Fastighetsnämnden beslutar att omedelbart justera paragrafen. 

 
Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets, exploateringskontorets, trafikkontorets, stadsbyggnadskontorets 

och miljöförvaltningens gemensamma tjänsteutlåtande från den 5 juli 2013. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Madeleine Sjöstedt m.fl. (FP), Peter Jönsson m.fl. (M),  

          vice ordföranden Jakop Dalunde m.fl. (MP) och Bengt Sandberg m.fl. (S) 

 föreslår (se beslutet).  

 

2) Sebastian Wiklund (V) föreslår att fastighetsnämnden beslutar enligt följande: 

 

 Att i huvudsak godkänna förslaget.  

 

 Att gå vidare med förslaget om att göra gatan bilfri längs spåret på 

 Klarabergsgatan. 

  

 Det är positivt att spårvägen nu förlängs ytterligare. Den kan då fylla flera behov 

 och framför allt skapa en bättre koppling mot T-centralen, Centralstationen, den 

 nya pendeltågsstationen och bussterminalen. Vi ser detta som en viktig linje 

 framför allt när den kommer att knytas an bättre mot Kungsholmen i ett senare 

 skede. I samband med dragningen diskuteras ett bilfritt alternativ på 

 Klarabergsgatan. Vänsterpartiet har sedan länge drivit bilfria gator i innerstaden 

 och ser detta som ett bra tillfälle. Därför ska detta förslag prioriteras och prövas.  

  
Framlagda förslag till beslut  

Ordföranden Madeleine Sjöstedt (FP) ställer de framlagda förslagen mot varandra och 

finner att nämnden beslutar enligt förslag från ordföranden Madeleine Sjöstedt m.fl. 

(FP), Peter Jönsson m.fl. (M), vice ordföranden Jakop Dalunde m.fl. (MP) och Bengt 

Sandberg m.fl. (S). 

 
Reservation 

Sebastian Wiklund (V) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Jakop Dalunde m.fl. (MP) enligt 

följande: 

 



  

 Vi är mycket positiva att kollektivtrafiken byggs ut. Även om det funnits en del 

 frågetecken kring processerna och kostnaderna för spårväg Spårväg City, så är vi 

 ändå i grunden positiva till att projektet utvecklas. Att inte låta spårvägen 

 fortsätta västerut från Hamngatan vore ett stort slöseri med redan investerade 

 resurser. En fortsättning till T-Centralen är naturlig och innebär förbättrad 

 omstigning till annan kollektivtrafik. 

 

Särskilt uttalande lämnas av Bengt Sandberg m.fl. (S) enligt följande: 

 

 Det är givetvis nödvändigt att denna förläning av spårväg city, NK-expressen, 

 sker för att spårvägen ska kunna fylla sin funktion. Ärendet visar dock hur 

 märklig och kostsam den första dragningen varit för stockholmarna. Det är 

 orimligt och ekonomiskt djupt oansvarigt att lägga hundratals miljoner på ett 

 bygge som redan efter ett par år ska rivas upp.  

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


